
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 349 

 

На 7 април 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно промяна в състава на ОИК – 

Ракитово. 

Докладва: Цветанка Георгиева 

2. Доклади по административни преписки. 

Докладват: Росица Матева, Емил Войнов, 

Димитър Димитров, Любомир Георгиев, Гергана 

Стоянова, Йорданка Ганчева, Елка Стоянова, 

Цветанка Георгиева, Красимир Ципов, Георги 

Баханов, Севинч Солакова 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

Докладват: Росица Матева, Димитър Димитров, 

Ерхан Чаушев, Гергана Стоянова, Красимир 

Ципов, Георги Баханов, Цветанка Георгиева и 

Елка Стоянова 

4. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК. 

Докладват: Йорданка Ганчева, Цветанка 

Георгиева, Красимир Ципов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева. 

 

Заседанието бе открито в 14,40 ч. и ръководено от госпожа 

Камелия Нейкова – председател на Централната избирателна 

комисия, и госпожа Росица Матева – зам.-председател на 

Централната избирателна комисия. 

 

*   * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Дванадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно промяна в ОИК – Ракитово, с 

докладчик госпожа Георгиева. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици 

всички членове на ЦИК. 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици госпожа 

Матева, господин Чаушев, господин Димитров, госпожа Гергана 

Стоянова, господин Ципов и господин Баханов. 

4. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК с докладчици госпожа Ганчева, госпожа Георгиева и господин 

Ципов. 

Колеги, има ли предложения по дневния ред? 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Госпожо Председател, моля да ме 

включите в трета точка: Доклади по дела, жалби и сигнали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: – за 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 
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Започваме с доклад по точка втора: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Госпожо Солакова, заповядайте с Вашия доклад. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, получили сме 

писмо с вх. № ЦИК-04-26/04.04.2023 г. – да представим 

актуализиран проект на бюджет на Централната избирателна 

комисия за 2023 г., с посочени бележки в писмото на министъра на 

финансите. В тази връзка в срок до 6 април да предоставим 

предложението ни за бюджета.  

С докладна записка – вх. № ЦИК-09-108/05.04.2023 г., са 

предоставени на Централната избирателна комисия като 

приложения всички необходими документи за представяне на 

проектобюджета на ЦИК за 2023 г. и прогнозата за периода 2024 – 

2026 г. 

Предлагам да одобрим изпращането по посочения ред в 

писмото на министъра на финансите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: – за 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

 

Продължаваме с първа точка: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОИК – РАКИТОВО. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, в Централната 

избирателна комисия е постъпило предложение с вх. № МИ-11-

5/04.04.2023 г. от     В.      А., упълномощен представител на 
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коалиция „БСП за България“ за попълване състава на ОИК – 

Ракитово. 

Предлага се на мястото на Ц. З., чиито пълномощия са 

предсрочно прекратени с Решение № 1781-МИ/16.03.2023 г. за член 

на ОИК – Ракитово… 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Георгиева, 

извинявайте само за секунда. 

Има технически проблем с Вашата преписка, и моля да я 

отложим за малко по-късно. 

Ако обичате, продължете. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Предлага се на мястото    на      Ц. 

З., чиито пълномощия са предсрочно прекратени с Решение № 

1781/16.03.2023 г. за член на ОИК – Ракитово, да бъде назначен      

М.     К.     У. 

Към предложението са приложени декларация съгласно 

Изборния кодекс на          М.         У., копие от дипломата за 

завършено висше образование и пълномощно в полза на          В.           

А. 

Предвид изложеното и на база правните основания предлагам 

Централната избирателна комисия да вземе решение, с което да 

назначи за член на ОИК – Ракитово, област Пазарджик         М.             

У. и на назначения член да се издаде удостоверение. 

Ще помоля да приемете моя доклад в момента за запознаване 

и след представяне на документите в оригинал, което ще се случи 

малко по-късно в днешния ден, ще го докладвам за получаване на 

номер на решението. Благодаря. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

преминаваме към втора точка. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, в папка с моите 

инициали има проект на писмо до Софийска районна прокуратура. 

Писмото е по прокурорска преписка № 32626/2021 г. в отговор на 

питане от Софийска районна прокуратура с вх. № НС-09-
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98/04.04.2023 г. дали лицето           П.          Р.           И. с посочено 

ЕГН е регистриран като кандидат за народен представител в 

изборите на 2 април 2023 г.  

Извършена е проверка, съгласно която лицето с посоченото 

ЕГН не е регистрирано за кандидат, така че предлагам да върнем 

този отговор на Софийска районна прокуратура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: – за 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Докладвам ви писмо с вх. № НС-18-3-

13/06.04.2023 г. Писмото е от И.         Ц., който е сътрудник на 

наблюдателя от Мисията на ОССЕ, г-н Нок.  

Зададени са два въпроса към Централната избирателна 

комисия: възможно ли е да предоставим информация за общия брой 

лица, които са използвали възможността за онлайн проверка в 

списъците на лицата, подкрепящи регистрацията на партии и 

коалиции и независими кандидати на интернет страницата на ЦИК, 

и общ брой индивидуално регистрирани заявки за проверка и по 

възможност брой на индивидуални лица, използвали тази 

функционалност. 

Вторият въпрос е: общ брой на приети и регистрирани 

удостоверения за гласуване на друго място. 

Колеги, в моя папка е подготвено писмо до „Информационно 

обслужване“ АД с молба да ни предоставят информация по първия 

въпрос в частта: общ брой на лицата, които са използвали 

възможността за онлайн проверка, както и общ брой индивидуални 

регистрирани заявки за проверка. Индивидуалните заявки са на 
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практика индивидуалните лица, които са използвали тази 

функционалност. 

Към подготвения проект на писмо ще добавя проверката да 

бъде извършена за периода от публикуване на тази възможност на 

списъците с възможността за проверка до 7 април 2023 г. 

По втория въпрос – относно регистрираните удостоверения за 

гласуване на друго място, предлагам да се отговори на господин 

Нок, след като получим отговор от „Информационно обслужване“ 

АД, че Централната избирателна комисия не разполага с тази 

информация, тъй като удостоверенията се издават от съответните 

общински администрации, а те са 265. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Съгласен съм с изпращането на тези 

писма, само че не можах да разбера          И.         Ц. ли иска това, или 

някой експерт от Мисията на ОССЕ. Този момент ми убягна. 

РОСИЦА МАТЕВА: Господин Нок, който е международен 

наблюдател. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Чрез сътрудника си. Разбрах. Благодаря. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: – за 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

НС-04-02-190/07.04.2023 г. от Районно управление – Благоевград, на 

МВР. Във връзка с водено досъдебно производство с посочен номер 

ни молят да изпратим информация за парламентарните избори през 

месец април 2023 г. коя партия е била регистрирана под № 13 и кое 

лице е било под преференция № 120 за област Благоевград. 
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Във вътрешната мрежа в папката с мои инициали е подготвен 

отговор, а именно че под № 13 е била регистрирана ПП „Движение 

за права и свободи“ и под преференция № 120, област Благоевград е 

била регистрирана      М.      М. с посочено ЕГН. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: – за 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, с вх. № НС-22-334/03.04.2023 г. е дошло питане от 

госпожа         Д.,         която се интересува за своите предишни 

участия на проведени избори по години – коя дата, в коя секция е 

била, на каква позиция и каква сума е получавала. Вероятно ѝ е 

необходима тази информация относно някакви доходи, нямам 

представа. В момента го докладвам за сведение.  

Без ЕГН и колко назад не ни е ясно за кои години. Освен това 

сумите, които е получавала, би трябвало сама да ги следи. За 

сведение го докладвам засега. 

Ясно е, че общината изплаща сумите, ако може там да си 

направи справката. Ние суми не изплащаме. 

Второто писмо е с вх. № ЦИК-07-40-4, с което от 

Грузинската Централна комисия са ни изпратили поименните 

покани. Те бяха объркали поканата за господин Войнов, сега е 

поправена. Докладвам го за сведение. В моя папка са и преводът, и 

писмото. Това са докладите ми в тази точка. Благодаря. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. В папка от вчера с мои 

инициали може да видите две писма с вх. № НС-10-73 от 3 април 
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2023 г. Заедно с него сме получили вх. № НС-10-73-1 от 3 април 

2023 г. Докладвам ви го за сведение, тъй като са от гражданин, който 

с второто си писмо е оттеглил това, което е поискал с първото 

писмо. 

Също така за сведение докладвам вх. № НС-23-217 – писмо, 

от заместник-председател на СИК в 23 Изборен район във връзка с 

финалния отчет, най-общо казано, е писмото. Озаглавено е „жалба“, 

но е изложена ситуацията, която е в момента, с отчитането на 

гласуването с машини, с бюлетини от машинно гласуване. 

Госпожата има и въпроси. Засега предлагам това писмо за сведение. 

В папката с мои инициали от днес има два въпроса от 

гражданин. Първият е в писмо с вх. № НС-10-75/06.04.2023 г. със 

заявление да изпратим информация за процента гласували машинно 

по партии или линк към тези данни. Докладвам за сведение. 

Също така писмо от господин Е. И. от Сливен във връзка с 

две разминавания в някои от данните. Написал е, че има информация 

за дадена програма, която компютърът не може да отвори. Писмото 

е с вх. № НС-22-389/06.04.2023 г. – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви докладна 

записка на директор дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-

106/04.04.2023 г. относно плащане на постъпила в Централната 

избирателна комисия фактура от „Нова Транслейт“ за извършени 

преводачески услуги в периода 1 март – 31 март, по сключен 

договор между Централната избирателна комисия и „Нова 

Транслейт“, която фактура е на стойност 1 434,84 лв. с ДДС.  

Към фактурата и докладната записка има приложена справка 

за извършените преводи, становище от счетоводител и специалист-

деловодител в администрацията, както и контролен лист на 

финансовия контрольор за извършен контрол за законосъобразност 

във връзка с предстоящото плащане с положително становище. 
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На основание гореизложеното ви предлагам да бъде одобрено 

изплащането на посочената в докладната записка фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: – за 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № НС-15-

465/06.04.2023 г. по имейла на Централната избирателна комисия е 

получен един брой сгрешен протокол от РИК – Русе. Същият 

протокол с анализа на съответствията е коригиран в частта относно 

фабричния номер на протокола, така че на сайта на Централната 

избирателна комисия е качен коригираният протокол с верния 

фабричен номер. 

С вх. №№ НС-15-463/05.04.2023 г. от РИК – Бургас, и НС-15-

464/04.04.2023 г. от РИК – Сливен, сме получили опис на сгрешени 

протоколи на двете районни избирателни комисии – за сведение на 

Комисията. 

Още един доклад – с вх. № НС-25-10-9/04.04.2023 г., е 

представен финалният отчет за излъчванията от разяснителната 

кампания в интернет изданията на bTV Media Group. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, имам няколко доклада. Първо, 

искам да ви докладвам преписка с вх. № НС-04-01-47-

25/04.04.2023 г. – писмо, от Министерството на външните работи по 

наш изх. № НС-04-01-74/28.03.2023 г., с което сме им изпратили за 

изразяване на отношение по запитване от членове на секция № 428 

Великобритания относно храна и режийни разходи в изборния ден. 
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Министерството на външните работи ни е включило в копие 

от кореспонденцията си с въпросните членове на СИК № 428, в 

което ясно се казва, че съгласно чл. 297 от Изборния кодекс 

членовете на секционните избирателни комисии получават 

възнаграждения за работата си в деня преди изборния ден, в 

изборния ден и за следващия ден, като възнаграждението не се 

облага с данъци върху Закона за данък върху доходите на 

физическите лица, но не се предвиждат и съответно изплащат 

разходи за храна. Отбелязано е, че възнагражденията на секционните 

избирателни комисии и в страната, и извън страната са в нови 

актуализирани размери. Докладвам ви го за сведение и запознаване в 

папката ми от 4 април. 

Докладвам ви писмо отново от Министерството на външните 

работи, което ни е препратено по компетентност, но аз ще изляза с 

предложение към Комисията ние да го препратим по компетентност 

към Комисията за защита на личните данни (КЗЛД), тъй като в него 

се съдържат индикации за необходимост от сезирането на 

Комисията – вх. № НС-04-01-47-27/07.04.2023 г. Включено е писмо 

от госпожа Вутева, която е била в СИК № 104 Саарбрюкен, 

Германия. 

В писмото се съдържа информация, че член на комисията, 

когато са изпращали информацията на ЦИК с необходимите 

протоколи и документи, включително и с избирателния списък, 

комисията установява, че един от членовете на СИК, посочен 

поименно в сигнала, е изпратил на личния си имейл избирателния 

списък, в който се съдържат данните на всички хора, които са 

гласували. Тъй като този сигнал определено касае имитация за 

неясна употреба на лични данни извън определеното в 

Методическите указания на Централната избирателна комисия и 

извън правомощията на членовете на секционните избирателни 

комисии, които само в това си качество оперират с лични данни по 

смисъла на закона, предлагам този сигнал да бъде препратен на 

КЗЛД за преценка и при необходимост за вземане на отношение. 
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Сигналът се намира в моя папка и е с вх. № НС-04-01-47-27. 

Моля, ако сте съгласни, да вземем протоколно решение 

сигналът да бъде препратен на КЗЛД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: – за 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, връщам на доклад – в моя папка 

от 1 април ще видите вх. № НС-29-11, което е запитване от господин 

Богданов. Той твърди, че е заявление по ЗДОИ, но ви предлагам 

проект на отговор в смисъл, че информацията, която иска, не 

представлява обществена по смисъла на ЗДОИ и е налична на 

интернет страницата на ЦИК в рубрика „Всички протоколи“. Това, 

което той пита, се съдържа в цитирания протокол. Просто го 

информираме, че това е протокол № 342, който е публикуван на 

сайта на ЦИК, и може да се запознае с него. В този смисъл ми е 

предложението за отговор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения, или изказвания във връзка с доклада на колегата 

Стоянова? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: – за 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Последният ми доклад в тази точка е 

писмо с вх. № НС-23-226/07.04.2023 г. Може да го видите в моя 

папка и ако ми позволите, да го прочета. Писмото е от господин С., 
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който е бил член на секционна избирателна комисия № 609 в 

Сеферихисар, кв. Юркмез. 

Информира ни, че работата на комисията е приключила без 

инциденти, без напрежение, при поддържане на оперативна 

комуникация между СИК № 609, Централната избирателна комисия 

и Министерството на външните работи.  

Специално ви зачитам абзаца, който е комплимент към 

работата на Централната избирателна комисия по повод 

свършеното: „В качеството си на член на СИК искам да благодаря на 

служителите, отговарящи на посочените на ЦИК телефонни номера 

през и след изборния ден, на посолството на Република България в 

Анкара за логистичното и методическото обезпечаване. 

Благодари за доверието на ЦИК и на МВнР.“ Това докладвам 

за сведение и запознаване. 

Нещо много важно е отбелязано в имейла на господин С. – че 

процедурата е преминала нормално в предизборния и изборния ден 

съгласно нормативната уредба и дадените указания. В този смисъл 

считам, че ЦИК и по отношение на СИК-овете в страната, и по 

отношение на СИК-овете извън страната, специално по отношение 

на Методическите указания, би могла да твърди спокойно, че има 

ясни и структурирани Методически указания за работа, които просто 

трябва да бъдат прочетени. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Да благодарим на 

господин Стоев. 

Следващ докладчик – госпожа Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви вх. № НС-

20-94/04.04.2023 г. от   С.          С. от БТА. Той ни пише, че е 

установил разминаване в окончателните данни в Шуменски 

избирателен район между съобщените от РИК – Шумен, и обявените 

на сайта на Централната избирателна комисия. Пита ни кои са 

верните данни за окончателните резултати в Шуменски избирателен 

район.  
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Докладвам ви това писмо за запознаване и за извършване на 

проверка по подадения сигнал от господин С. 

Докладвам ви вх. № НС-22-396/07.04.2023 г. – писмо, което 

сме получили от        Т.        Т.    Той ни го е написал в качеството си 

на избирател и на член на секционна избирателна комисия – пише – 

за четвърти път. 

Писмото е доста подробно, аз само ще маркирам основните 

проблеми, които са поставени в него. Той счита, че подборката на 

членовете, цитирам, е неприемлива и не следва неграмотни и/или 

неговорещи български език хора да се допускат да стават членове на 

секционни избирателни комисии. Трябва да има адекватни 

минимални изисквания, гарантиращи, че ще са в състояние да 

изпълняват бързо и точно изискванията към тях. 

Пише, че сред избирателите имало огромно неразбиране как 

се използва и сгъва хартиената бюлетина и предлага на Централната 

избирателна комисия да помисли как да „дизайнем“ бюлетината, за 

да е лесна за употреба, включително от хора с нарушено зрение и 

моторика. 

Пише, че организацията на изборите след приключване на 

изборния ден за пореден път е била кошмарна – можете да прочетете 

по-надолу какви са мотивите му за този извод. 

„Изборите са така организирани, че членовете на СИК са 

принудени сами да си осигуряват помощни канцеларски материали“ 

– тук визира липсата на лаптоп, с който да използват електронната 

чернова на протокола. Пише, че базови неща не се осигуряват. 

Много сериозни бележки има към Методическите указания, 

които според него са неразбираеми. Пише, че преминалите обучения 

не са били полезни, тъй като са били накъсани и хаотични и 

предлага на ЦИК да събере РИК, „Сиела Норма“ и общините на едно 

място и да проведе цялостно обучение, както и на полицаите, 

защото, след казус, който се явил с избирател, снимал вота си, 

полицаят не е знаел как да постъпи в случая. (Реплики.) Аз цитирам 

писмото, колеги.  
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Предлага на ЦИК по-често да имаме обратна информация с 

членовете на секционните избирателни комисии и да ги питаме 

какво работи и какво не работи. Очаква отговор от нас по 

поставените проблеми. Докладвам ви писмото за запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № НС-09-

99/05.04.2023 г. – писмо, от Окръжна прокуратура – Варна, Окръжен 

следствен отдел.  

Във връзка със следствено дело под съответния номер искат 

да им предоставим информация дали посочени лица със съответните 

ЕГН са били членове на секционни и районни избирателни комисии 

на провежданите през последните няколко години различни видове 

избори в Република България, считано от 1 януари 2019 г. до 2 април 

2023 г. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до 

„Информационно обслужване“ АД, с което искаме да ни бъде 

предоставена съответната информация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, определям 

госпожа Матева да води заседанието за малко. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становища по предложението на колегата Ципов? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: – за 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № НС-22-

379/05.04.2023 г. – сигнал, от            Б.                Н., получен по 

имейл, с който ни информира, че на изборите на 2 април 2023 г. е 

гласувал в ОУ „Райно Попович“ със съответния адрес в съответната 

секция под съответния номер с машина за определена 
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парламентарна група и преференция за определен кандидат. Лично 

се е уверила в истинността на бюлетината, която е отпечатана от 

машината и пусната в урната, но за първи път откакто имала право 

да гласува решила да провери протокола от изборния ден за 

съответната секция и с разочарования установила, че вотът ѝ не е 

бил отчетен по отношение на подадената преференция. 

Поставя ни въпрос: може ли някой да обясни по какъв начин 

не е отчетена преференцията? Докладвам го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № 

ЧМИ-09-3/03.04.2023 г. Докладвам ви го сега, тъй като е със 7-

дневен срок за обжалване постановление за прекратяване на 

досъдебно производство от прокурор при Районна прокуратура – 

Благоевград. 

Става въпрос за едно лице, което е било секретар на 

секционна избирателна комисия на частичните местни избори за 

кмет на община Благоевград. Лицето е имало адресна регистрация от 

9 февруари 2021 г., тоест гласувало е без да има необходимия 

шестмесечен срок за уседналост. Това е фактическата обстановка. 

Прокуратурата прекратява производството, тъй като счита, че 

налице е основание по чл. 9, ал. 2 от Наказателния кодекс, 

независимо от факта, че 6 месеца не са били изтекли от адресната му 

регистрация, за да може да упражни правото си на вот в местните 

избори. Считам за правилен изводът на прокуратурата и предлагам 

да остане за сведение. Благодаря. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви за сведение – 

изпратихме приемо-предавателните протоколи за оформяне от РИК 

– Враца. Получили сме два екземпляра – един екземпляр е за 

колегите от там. 
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Предлагам единият екземпляр да бъде предоставен на 

„Информационно обслужване“ АД. 

Моля за протоколно решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: – за 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, за сведение ви 

докладвам – получили сме писма от общинските администрации във 

връзка с отваряне на запечатаните помещения и дейността на 

комисиите по чл. 287, ал. 7 за прибирането на изборните книжа и 

материали от изборите за народни представители на 2 април. С една 

обща резолюция ще бъдат приобщени в един общ класьор в 

деловодството – за сведение. 

Докладвам ви на този етап за запознаване сигнали, които 

получаваме, във връзка със забавяне в изплащането на 

възнагражденията на членове на секционни избирателни комисии. 

Както вече имахме повод да кажем, Централната избирателна 

комисия не разполага с информация относно практиката в общините 

и всяка общинска администрация определя реда за изплащането на 

възнагражденията на членовете на секционните избирателни 

комисии. 

Средствата са осигурени с ПМС № 20 чрез трансфер по 

бюджетите на общинските администрации. 

За запознаване ви докладвам становище с вх. № ЦИК-06-4-

30/07.04.2023 г. за представени от Печатницата на БНБ 

придружаващи документи с писмо – вх. № ЦИК-06-4-

10/04.04.2023 г. Класьорът с документите се намира в зала № 42. 

Становището е по изпълнението на договора за изработка и доставка 
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на хартиени бюлетини за гласуване, както и по договора за 

изработка и доставка на ролки със специализирана хартия за 

бюлетини от машинно гласуване – Договор № 10, съответно и 

Договор № 9 от 13 март тази година – за запознаване. 

За сведение ви докладвам в папка ОТП списъкът на 

сътрудниците към 2 април тази година с оглед на актуалния брой на 

сътрудниците, с които са сключени договори за подпомагане 

дейността на Централната избирателна комисия в периода по 

приемане на данни от гласуването извън страната, както и 

протоколите на секционните избирателни комисии, представени от 

районните избирателни комисии – за сведение. 

Имаме и информация, разбира се, тази информация е въз 

основа на представените описи, както и проверката на комплектите 

фалш памети и смарткарти от произведеното машинно гласуване – 

за сведение. 

За сведение ви докладвам – днес „Информационно 

обслужване“ АД в 16,00 ч. има готовност да върне всички протоколи 

на секционните избирателни комисии за прибиране в хранилището 

на Централната избирателна комисия. 

Колеги, с докладна записка – вх. № ЦИК-09-107/04.04.2023 г. 

са представени необходимите документи за изпращане в 

Националния статистически институт във връзка с проучване 

относно разходи за придобиване на дълготрайни материални активи 

за първото тримесечие на 2023 г.  

От изготвената справка става ясно за извършен разход във 

връзка със закупуване на микрофонна система с посочената 

стойност. Това е в отговор на писмо от Националния статистически 

институт с вх. № ЦИК-00-129/03.04.2023 г. 

Предлагам за целите на това изследване на Националната 

статистическа програма да изпратим подготвената информация по 

електронен път от госпожа В.  Б., счетоводител в администрацията 

на Централната избирателна комисия. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 13 членове на ЦИК: – за 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, с докладна записка 

– вх. № ЦИК-09-109/07.04.2023 г., са представени отчети на външни 

сътрудници за подпомагане на дейността на Централната 

избирателна комисия при подготовката и произвеждането на 

изборите. Става дума за сътрудниците       М.        И.    и         С.         

Р., съответно за периодите от 20 март до 31 март и 25 март до 

2 април 2023 г. 

Отчетите са входирани в деловодството на Централната 

избирателна комисия и са относно изпълнение на дейностите по 

сключените договори с Централната избирателна комисия. 

Предлагам ви да приемем работата по изпълнение на 

договорите на двамата сътрудници и да одобрим изплащането на 

възнаграждението със средства по план-сметката. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: – за 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам 

писма, получени от главния секретар на Народното събрание, във 

връзка с ремонтните работи относно ограничения на достъпа на 

автомобили до вътрешния двор, както и във връзка с извършван 

ремонт на предоставено на Централната избирателна комисия 
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складово помещение и приключени дейности за преместване на 

документите за съхранение в това помещение – те бяха изнесени от 

там. Докладвам за сведение на Централната избирателна комисия. 

Колеги, за запознаване ви докладвам вх. № НС-03-

77/05.04.2023 г. От приемната на Министерския съвет са ни 

изпратили писмо от член на секционна избирателна комисия, в 

частта относно протокола на секционната избирателна комисия за 

обсъждане при извършването на анализа от произведените избори. 

При това обсъждане ще бъдат разгледани и всички други сигнали, 

свързани с организацията на изборния процес. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в точка 

втора ви докладвам – с вх. № ЦИК-18-3-12/05.04.2023 г. сме 

получили писмо относно финална среща с Мисията на ОССЕ за 

наблюдение на изборите от името на господин Ксавие Нок, изборен 

анализатор и госпожа Роза Мора, правен анализатор към Мисията.  

Благодарят на Централната избирателна комисия за 

осигуряването на преводач при посещението в Изчислителния 

пункт, както и за изказаната възможност за последваща финална 

среща с екипа на Мисията.  

С оглед завършване дейността на Мисията молят 

Централната избирателна комисия за възможност за последна среща 

с екипа в състав: Тана да Зулуета – ръководител на Мисията, 

господин Васил Вашчанка – заместник-ръководител, Ксавие Нок – 

изборен анализатор, и госпожа Роса Мора, правен анализатор, като 

предложението е по възможност да бъде проведена среща на 

10 април 2023 г. от 12,00 ч., в деня преди официалното закриване на 

Мисията. 

Колеги, предлагам ви да върнем отговор по телефон чрез 

техния асистент господин           И.      Ц., че Централната 

избирателна комисия има възможност в понеделник, 10 април, от 

12,00 ч. в рамките на не повече от час да проведе тази заключителна 

среща. 

Имате ли други предложения? 
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Моля да гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: – за 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Колеги, докладвам ви – с вх. № ЦИК-05-2/07.04.2023 г., сме 

получили от Сметната палата писмо за извършване на финансов 

одит. 

Уведомяват ни, че на основание чл. 54 от Закона за сметната 

палата от 18 април ще бъде извършен финансов одит на годишния 

финансов отчет на Централната избирателна комисия за 2022 г., 

състоящ се от баланс към 31 декември 2022 г., отчет за приходите и 

разходите, отчет за касовото изпълнение на бюджета и др. 

Моля да се запознаете с писмото в днешна папка с мои 

инициали и ще бъде предоставено на администрацията, конкретно 

на звено „Финансова и счетоводна дейност“ за предприемане на 

необходимите действия, свързани с извършване на финансовия одит. 

Докладвам ви го за запознаване. 

Колеги, ще ви помоля в папка с моите инициали да се 

запознаете с писмо с проектен номер 6683. Правя предложение да 

изпратим писмо до всички районни избирателни комисии във връзка 

с анализа на несъответствията при повторното въвеждане на данните 

от протоколите на секционните избирателни комисии и множеството 

грешки, на които всички ние бяхме свидетели и които се налагаше 

да бъдат разчитани и отстранявани, където е възможно, разбира се, 

да поискаме информация от районните избирателни комисии в срок 

до 11 април поради какви причини не е изпълнена разпоредбата на 

чл. 287, ал. 3 от Изборния кодекс в случаите на съществени 

несъответствия във вписаните в протоколите на СИК данни и 

същите са били приети със сработили контроли, извън случаите, за 

които има указания на ЦИК с писмо – изх. № НС-15-

413/02.04.2023 г. 
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Колеги, доколкото си спомням, освен това указание ние не 

сме давали друго, което да допуска приемането на такива протоколи 

от секционните избирателни комисии и въвеждането на данните в 

изчислителните пунктове към районните избирателни комисии. 

Моля за вашите изказвания или предложения по текста, ако 

има такива. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: – за 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието за 10 минути за проветряване 

на залата. 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Десет членове сме в залата – имаме кворум. 

Продължаваме с доклади в точка втора. 

Господин Войнов, имате ли готовност? 

Заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Карго-партнер“ с вх. № НС-23-224/06.04.2023 г. С него ни 

уведомяват, че във връзка с приемането на пристигащите от 

чужбина машина е необходимо да се осигури достъп до склада на 

седем лица, считано от 10 април. 

В тази връзка предлагам да изпратим писмо до ГД 

„Жандармерия“ с копие до „Карго-партнер“, с което да ги уведомим 

да бъдат допуснати до склада седемте лица. Проектът на писмото е в 

моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Чаушев. 
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ЕРХАН ЧАУШЕВ: Първо, „Карго-партнер“ иска седем лица. 

Те служители на „Карго-партнер“ ли са или не са? На „Карго“ са, 

добре. 

Имаме ли списък на тези лица, или ще извършваме проверка 

на тези лица? Ако са в списъка, общо взето няма нужда от проверка. 

Идеята ми беше дали са нови лица, или са стари? И те ще вършат 

товаро-разтоварни работи. Това ли е идеята. Много добре. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: – за 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: В тази връзка предлагам да изпратим и 

писмо само до „Карго-партнер“, с което да ги уведомим машините, 

които пристигат извън страната, да бъдат складирани на обособено 

място в склада, без да се фолират и също така да ни информират 

дали са подредени всички батерии от машините в страната на 

палетите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: – за 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

Държавна агенция „Национална сигурност“ с вх. № НС-23-231/07-

04-2023 г. То е във връзка със сигнала с вх. № НС-11-88, който беше 

докладван от председателя за запознаване на 4 април. 
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От ДАНС изискват информация и документация, която са 

описали в шест точки. Докладвам писмото за запознаване и за 

обсъждане в работна група. 

Постъпило е писмо от „Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-3-

53/05.04.2023 г. С него ни предоставят на електронен носител 

обобщена и детайлна информация за постъпилите обаждания в кол 

центъра, включително и записите на всички разговори. Предоставят 

ни и списък с технически неизправности и инциденти със СУЕМГ 

преди изборния ден и в изборния ден, който е заведен с вх. № ЦИК-

06-3-54. В списъка фигурират 158 технически проблема, като за 

всеки случай е посочен номерът на секцията, номерът на машината, 

констатираната неизправност и причините за това според „Сиела 

Норма“ АД. Докладвам писмото за запознаване, като ще предоставя 

диска и списъка на администрацията за проверка и обобщаване на 

данните във връзка с изпълнението на договора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Чаушев, 

заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Тук главният проблем, който ще се 

развива в бъдеще, е кой е констатирал тези така наречени 

неизправности, пък било предизборния или в изборния ден. Това са 

лични мнения на „Сиела Норма“ АД или са заедно с констатации от 

въпросните ни секционни избирателни комисии. Разбира се, няма да 

стане сега, в момента, но аз фиксирам това. 

Твърдения само от техници на „Сиела Норма“ АД е малко 

странно. Само засега. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Войнов, 

заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Както господин Чаушев правилно отбеляза, 

това са твърдения само на „Сиела“. (Реплика от Ерхан Чаушев.) 

Точно така. Затова ще възложа на администрацията да ги сравни с 

данните, които имаме от районните избирателни комисии. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Това ми беше идеята. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка със списък, 

съдържащ установените дефектирали СУЕМГ, предоставен от 

„Сиела Норма“ АД, не знам дали ви направи впечатление, при 

разглеждането на протоколите с установени несъответствия стана 

ясно, че в Централната избирателна комисия не за всички спрели 

машини имаме информация. Дали да не допълним, ако още не е 

изпратено писмото до районните избирателни комисии, искане да ни 

бъде предоставена допълнителна такава информация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението на госпожа Солакова има ли изказвания, като 

информацията, която да поискаме от РИК, да бъде в отделно писмо 

конкретно за целите на анализа по проблемите с машините за 

гласуване. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: – за 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Накрая, колеги, искам да ви докладвам 

постъпили сигнали от граждани: вх. №№ НС-23-215; НС-22-368; 

НС-22-375; НС-22-373 и НС-22-394, свързани с конкретни 

забелязани проблеми, свързани с изборния процес, като 

организацията на предаването на протоколите в РИК, реализираното 

видеонаблюдение в отделни секции, действия на секционни 

избирателни комисии по време на преброяване на гласовете и 

забелязани неработещи машини. Докладвам ги за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Ганчева, 

заповядайте в точка втора. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, на мой доклад са 

разпределени няколко писма от Комисията за защита на личните 
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данни с искане на информация във връзка с постъпили жалби за 

неправомерно обработване на лични данни от жалбоподатели. Искат 

ни в 7-дневен срок да представим информация. Тъй като писмата са 

еднотипни, във вътрешната мрежа са проектите на отговори ведно с 

приложената информация. 

Предлагам с едно протоколно решение да ги одобрим, ако 

госпожа Нейкова не възразява. 

Докладвам вх. №№ НС-23-214; НС-23-221; НС-23-222; НС-

23-223 и вх. № НС-23-225 – всичките са от Комисията за защита на 

личните данни, с искане за предоставяне на информация. 

Информацията е подготвена ведно с придружителното писмо, 

които са на вашето внимание във вътрешната мрежа. 

Моля за протоколно решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения. 

Моля да гласуваме заедно изпращането на КЗЛД исканите 

документи. 

Гласували 13 членове на ЦИК: – за 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от 

госпожа Желева, която има предложение за оптимизиране броя на 

секциите в Стара Загора. Предвид, че днес е вече 7 април, го 

докладвам за сведение – вх. № НС-22-355. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Войнов, 

заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Пропуснах да докладвам постъпило писмо 

от министър Демерджиев с вх. № НС-03-78/07.04.2023 г. То е във 

връзка с наше писмо, с което поискахме експертите от 

междуведомствената група да консултират ЦИК при инциденти със 

сигурността на СУЕМГ в изборния ден, да участват в експертизите 
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за установяване на причините за настъпили инциденти със СУЕМГ в 

изборния ден и да сравнят и архивират данните от флаш паметите на 

машините, използвани в изборите на 2 април 2023 г. В тази връзка 

моли да отговорим кога експертите следва да извършат изброените 

дейности. Докладвам го за запознаване и по-късно да го обсъдим на 

работна група. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Евентуално да поискаме и договорите 

между не знам кого си с тези експерти – какви действия съобразно 

техните договори с институции извън ЦИК трябва да извършват. Все 

пак добре е да се прилага и системният подход, че ЦИК все пак 

трябва да знае и цялостната ситуация с тези 7-8 експерти какви 

допълнителни действия евентуално те извършват и по отношение на 

едни други институции, защото договорите не са с нас. 

По същество – да изпратим едно мило писъмце все пак да ни 

представят и договорите на тези експерти, на които ние ще даваме 

данни. 

Предложение: да изискаме договорите на тези експерти 

именно, защото ние – ЦИК, контролира машинното гласуване 

съобразно текстовете на Изборния кодекс и трябва да знаем тези 

експерти какво са вършили извън контрола на Централната 

избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други изказвания? 

Моля, режим на гласуване по предложението на господин 

Чаушев. 

Гласували 12 членове на ЦИК: – за 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 

(Любомир Георгиев). 
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Преминаваме към точка трета: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, връщам на доклад писмо от 

Конституционния съд на Република България с вх. № НС-08-

55/16.03.2023 г. Преместено е в моя папка от днешно заседание. 

Моля отново да се запознаете с Определение № 3 от 14 март на Съда 

и в следващото заседание евентуално да вземем решение ЦИК ще 

изразява ли становище по това определение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

в Жалби и сигнали – господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, докладвам ви действия, 

сигнали в изборния ден какво е ставало. 

С вх. № НС-22-346 госпожа Филчева твърди, че е гласувала 

за партия – не я посочва, в СИК – не я посочва, и след нашите 

междинни резултати е установила, че нямала отразена преференция 

в тези две неизвестни величини. 

Предлагам го за сведение, но и за анализа, който ще правим, 

защото това наистина е технологичен проблем: как секционните 

избирателни комисии отразяват данните от изборите в секционните 

избирателни комисии. За съжаление, официалният документ е 

секционният протокол и е малко трудно доказването и оборване на 

официални документи – чисто юридически. Както и да е – за 

сведение, но мисля, че за следващи избори и в анализа евентуално 

по някакъв начин и мерки за въздействие върху секционните 

избирателни комисии, включително и чрез видеонаблюдението да си 

отразяват реалните данни в протоколите. За сведение. 

Също така за действия в изборния ден – вх. № НС-22-350, 

пристигнало след изборния ден. 

Тук ситуацията е следната: сигналът е от господин, който 

казва така: представих лична карта и удостоверение за настоящ 

адрес в една секция в Триадица и те не ме допуснаха да гласувам, 

защото имам постоянен адрес в град Русе и настоящ адрес в София. 
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Тук ситуацията е следната – бъркат гражданите, че 

удостоверение, издадено от община за настоящ адрес, е нещо 

различно от удостоверение за гласуване на друго място, което има 

друга процедура. Това е проблемът тук. Може би в отговорите на 

въпросите за следващите избори да се уточни допълнително 

изречение, че това са две различни удостоверения. Това също е 

инцидентен въпрос, но, очевидно, се бъркат двата типа 

удостоверения. Едно е удостоверение по настоящ адрес, друго е 

удостоверение за гласуване на друго място, въз основа на настоящ 

адрес на друго място. Пак за сведение и за анализ. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви с вх. № НС-

22-349/03.04.2023 г. именувано „жалба“ от госпожа Райчева. 

Докладвам ви за сведение, тъй като по това, което се съдържа в нея, 

доколкото успях да разбера, след като се запознах с нея, не мисля, че 

са цитирани някакви незаконосъобразни действия или нарушения на 

законови разпоредби. Същата е адресирана и до много други 

ведомства и институции, поради което ви я докладвам за сведение. 

Докладвам на този етап за запознаване и постъпила в 

Централната избирателна комисия жалба срещу Решение № 275-НС 

на РИК – Хасково, с вх. № НС-15-468, тъй като днес е постъпила в 

Централната избирателна комисия заедно с преписката, приложена 

от РИК – Хасково. Получих я непосредствено преди заседанието, 

затова ви я докладвам за запознаване. 

Моля да я разгледате. За следващото заседание ще подготвя 

проект на решение по така депозираната жалба на основание 

приложената преписка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 
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Колеги, в моя папка има две решения, които са подготвени от 

правна дирекция. Те се отнасят по едно писмо, което съм докладвал 

в деня на изборите – сигнал от СЕМ, затова че три телевизии, за 

които вече сме взели решение, и две радиа, за които не сме взели 

решение – „Дарик радио“ и Радио „Фокус“, да вземем решение, с 

което да установим нарушение. Те са идентични с тези, които сме 

установили за БНТ, „Нова телевизия“ и bTV Media Group. 

Нарушението е по чл. 204, ал. 3, тъй като са излъчени резултати от 

социологическо проучване по повод на изборите, преди 

приключване на изборния ден. И двете са идентични, написани са от 

Милена Радославова. 

С решението, освен че установяваме това нарушение, 

упълномощаваме председателя на Централната избирателна комисия 

да състави акт. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, извинявайте за прекъсването, но колегата Стоянова иска 

думата във връзка с Вашия доклад. 

Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Първо, тъй като не виждам 

подготвени проекти на решения, пропуснала съм може би на 

предходния доклад за запознаване с този доклад, ще помоля да бъде 

отложено гласуването им. За запознаване и след като бъдат качени 

проектите на решения – аз поне не ги виждам във вътрешната 

мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка 

с доклада на господин Димитров, предвид необходимостта колегите 

да се запознаят, на следващото заседание ще бъде подложен на 

гласуване проектът на решение. 

Следващ докладчик – господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви за запознаване 

вх. № НС-15-462/05.04.2023 г. – жалба, срещу Решение № 247-НС на 

РИК–17, Пловдивски, подадена от член на секционна избирателна 

комисия в град Асеновград. 
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Тъй като преписката не е пристигнала в цялост, няма 

протокол от заседанието на районната избирателна комисия в деня, 

когато е прието решението, към момента го докладвам за 

запознаване. Преписката не е пристигнала в оригинал. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря Ви, госпожо Председател. 

Уважаеми колеги, докладвам постъпило в Централната 

избирателна комисия с вх. № НС-23-218/05.04.2023 г. – в копие е 

Централната избирателна комисия, а иначе е до Станислава 

Стоянова – директор на дирекция „Секретариат“ на Столичния 

общински съвет, относно писмо с регистрационен номер за 

получени в ЦИК сигнали – описани са регистрационните номера.  

Това е нашият сигнал до госпожа Йорданка Фандъкова – кмет 

на Столичната община, до Георги Георгиев – председател на 

Столичния общински съвет и до Димитър Милчев – директор на 

Центъра за градска мобилност, във връзка с постъпили в 

Централната избирателна комисия сигнали от граждани за 

предизборна агитация в транспортни средства, собственост на 

„Столичен автотранспорт“. 

Знаете, бяха гласувани и изпратени такива писма. По тях е 

получен отговор, подписан от изпълнителния директор на Столичен 

електротранспорт – Евгени Ганчев, и от председателя на Съвета на 

директорите на „Столичен автотранспорт“. Изпратени са също така 

като приложение договор за услуга от 7 март 2023 г. между 

„Столичен електротранспорт“ и Борис Бориславов Бонев – за 

Възложител и Изпълнител.  

Описани са услугите, има и приложение на разписанието, 

маршрута на провежданото събитие, приемна на Общински съвет 

Борис Бонев, приложено е допълнително споразумение, фактура за 

заплащане, декларация от Б.          Б., че при ползване на 

предоставения за организация на мероприятие – предмет на 

договора, няма да осъществява реклама, забранена със закона и 
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накърняваща общоприети морални ценности, реклама, съдържаща 

под каквато и да е форма послание за религиозна, расова, етническа 

или политическа омраза, насилие и нетърпимост и предизборна 

агитация. Това е приложението. 

Може да се запознаете с отговора във вътрешната мрежа и 

цитираните от мен преди малко документи, включително и с 

договора между Възложител и Изпълнител по подадени от нас и 

препратени сигнали, постъпили в Централната избирателна комисия 

и в съответната РИК относно осъществяване на предизборна 

агитация. 

Казва, че всички информационни материали са свалени на 

19 март. Описва се какви ангажименти са поети от двете страни, че е 

било приемна за граждани. Това е в общи линии. 

Предлагам да се приложи към преписката – за сведение към 

момента. 

Уважаеми колеги, имам и една жалба с вх. № НС-22-

338/03.04.2023 г. от гражданка, чието име е написано на латиница – 

да ме извини госпожата, не мога да разчета фамилията. Жалбата е 

подписана с електронен подпис. Дамата подава жалба поради 

неправомерно действие на застъпник в избирателна секция 

Цариброд, Сърбия. Излязъл е пред групата, чакащи и заявява, че 

всички са платени гласуващи. Използвал е имена на партии, които 

според него са плащали. Незаконно използвал имена, и това е вид 

агитация. Не пожелава да си каже името и на коя партия е застъпник.  

„Беше мъж на около 40-50 години без коса, с шапка с 

козирка. Обиди също жена, която се държала невъзпитано с него и с 

изключително голяма обида, която имаше за цел да я представи като 

платена компаньонка. Не смятам, че това е поведение на застъпник и 

на представител в деня за гласуване. 

Моля да бъде разгледан сигналът, когато при гласуването в 

чужбина някои хора си слагат големи преимущества и не се 

притесняват да нарушават правилата. Поздрави Ж.“. 
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Уважаеми колеги, описана е само избирателна секция 

Цариброд, но нито е посочено име на лицето, нито от коя партия и 

така по тези антропологични описания, които са дадени в жалбата, 

не знам дали Централната избирателна комисия може да извърши 

проверка. Не сме разследващ орган и трябва да се обърнат към 

съответните представители на органа за предотвратяване на такива 

действия.  

Апелът към партиите е да посочват лица, които евентуално да 

не допускат подобно агресивно или уронващо честта и 

достойнството на други участници в изборния процес поведение – 

било гласоподаватели, било длъжностни лица, ангажирани с 

изборния процес. Към момента предлагам да остане за сведение. 

Следващият ми доклад е сигнал с вх. № С-100 от 2 април 

2023 г. от       В.               Ш., получен по имейл. „Добър ден, от 

сутринта на адрес – посочва IP адрес – се промотира обещание за 

резултати на живо и директни линкове към две медии – Club.BG и 

„Дневник“ БГ, включително и чрез Viber групата и свързани с други 

медийни публикации – „Капитал“, „Политика и икономика“, 

„Изборите през 2023 г.“, „24 часа“.“  

Господинът казва, че пази скрийншот с оригиналната статия 

на „Дневник“, в който се заявява, че не им пука за Изборния кодекс 

и правила.  

Моли да бъде взето отношение. Приложени са някакви 

скрийншот-ове от тези медии. Аз не виждам нещо, което е нито за 

изборни резултати да са посочени, нито нищо. Явно това са били 

статии ще има ли правителство, гости в изборния ден – Веселин 

Дремджиев, Виржиния Велчева. 

Моля да ги видите, качени са в мрежата. Има и заглавни 

страници на няколко медии, в които не виждам някакви нарушения, 

тоест извършено нарушение, поне от това, което ни е представено 

като скрийншот на тези медии. Има и президентът как гласува и така 

нататък. 
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Това, с което се запознах, не виждам нищо, което да е 

нарушило Изборния кодекс, освен заканата или обръщението за 

резултати на живо. 

Отделно от това искам да кажа, че в изборния ден, когато 

получихме сигнали и Централната избирателна комисия се 

самосезира за извършени действия от различни медии в нарушения 

на Изборния кодекс, а именно предоставяне на изборни данни преди 

приключване на изборния ден, Централната избирателна комисия е 

взела съответните решения. 

Предлагам да остане за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, моля да погледнете в моя папка, 

има подпапка „Сигнали за несъответствия в протоколи“. Вътре ще 

видите списък с входящи номера. За протокола ще изчета някои от 

тях: вх. №№ НС-11-90; НС-15-467; НС-20-96; НС-20-96-2; НС-22-

374; НС-22-377; НС-22-380; НС-22-384 и НС-22-376; НС-22-382; НС-

22-383; НС-22-383-1; НС-22-386; НС-22-387; 388; 390; 397 – може да 

съм пропуснала нещо. 

Моля да се запознаете със съдържанието на папката. Това са 

постъпили сигнали – така са наименувани, и жалби от лица, които 

смятат, че има индикация за несъответствие в секционни протоколи. 

С оглед извършения от Централната избирателна комисия 

анализ на секционни протоколи, който приключи вчера, и взетото 

решение за обявяване на резултатите, тъй като вече при 

първоначален преглед попаднах на една секция, която е включена в 

анализа на несъответствията, и тъй като преписката е на доклад при 

мен и при колегата Стойчева, ви предлагам сега само да ви я 

докладвам за запознаване, а ние с колегата Стойчева ще се 

запознаем обстойно с приложените документи. В случай че тези 

сигнали се отнасят за секции, които са включени в анализа на 

несъответствието, в следващо заседание ще ви го доведем до 

знанието.  
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В случай че има нещо друго, което предполага да бъде 

разгледано на работна група, също ще ви го представим. Засега го 

докладвам само за сведение и за запознаване.  

Моля да прегледате папката – в днешна дата с мои инициали, 

подпапка „Сигнали за несъответствия в протоколите“. Това са ми 

докладите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка 

с доклада на колегата Стоянова, ако всички успяха да я чуят, това са 

преписки, постъпвали – виждате входящите номера, независимо как 

са наименувани преписките, в тези преписки се съдържа твърдение, 

че има неточности в протоколите от посочените секции.  

Колегите, на които са разпределени тези преписки, ще 

направят проверка и ще запознаят Централната избирателна комисия 

евентуално да видим доколко отговарят твърденията на това, което е 

вписано в данните и тези преписки ще послужат и за целите на 

анализа на Централната избирателна комисия. 

Следващ докладчик в Доклади по дела, жалби и сигнали – 

госпожа Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви вх. № НС-

23-230/07.04.2023 г. – жалба, която е постъпила от трима членове на 

секционна избирателна комисия в Русе, срещу действия на 

председателя на комисията – можете да видите и за кой номер 

секция става въпрос в жалбата. Според тях действията са 

неправилни, незаконосъобразни и недопустими. 

Жалбата е адресирана до Централната избирателна комисия, 

Районната избирателна комисия и коалиция ГЕРБ-СДС Русе. Доста 

пространна е жалбата.  

Компетентни да се произнесат по жалбата са РИК – Русе, 

които така или иначе са я получили като адресат, затова аз ви я 

докладвам за запознаване и за сведение. 

Докладвам и вх. № НС-22-371/04.04.2023 г. Това е сигнал, 

който сме получили от         Ю.        П., озаглавен „Да знаете!“ В него 
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става въпрос за арогантно според нея поведение на член от РИК –19, 

Русе, но без каквато и да била конкретика в сигнала.  

Подателката на сигнала пише, че и секретар на секционна 

избирателна комисия споделя мнението си за проведеното обучение, 

което според нея не е било на нивото, което тя е очаквала. 

Докладвам ви този сигнал за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в тази 

точка ви докладвам – с вх. № НС-09-97/04.04.2023 г., сме получили 

постановление на прокурор от Апелативна прокуратура – София, 

във връзка с жалба на Централната избирателна комисия, с която 

поискахме проверка за законосъобразност на постановление за 

възлагане на проверка по реда на Закона за съдебната власт от 

страна на прокурор от Софийска градска прокуратура. 

Колеги, става въпрос за постановлението от 16 февруари на 

прокурор от Софийска градска прокуратура, с което ми беше 

възложено в качеството ми на председател на Централната 

избирателна комисия извършване на одит на упълномощени органи 

в срок от два месеца. С това постановление е отменено 

постановлението на прокурора при Софийска градска прокуратура в 

частта, с която се възлага на председателя на ЦИК да възложи 

извършване на одит на упълномощени органи. 

Колеги, може да се запознаете подробно с постановлението. 

Според Апелативна прокуратура с постановлението от 16 февруари 

на прокурор при Софийска градска прокуратура е възложено 

извършване на проверка в разрез както с разпоредбите на Изборния 

кодекс, така и на действащото наказателно законодателство. Видно 

от разпоредбата на чл. 57 от Изборния кодекс, от съдържанието на 

която се установява, че законодателят изрично е посочил 

конкретните дейности и действия, които могат да се осъществяват от 

Централната избирателна комисия, то допълването на същите с акт, 

постановен по реда на чл. 199, не съществува като възможност.  

Докладвам ви го за запознаване, а с мотивите на Апелативна 

прокуратура може да се запознаете от текста на постановлението. 



36 

Заповядайте, госпожо Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, получено е запитване от 

господин В., който очаква да бъдат качени всички видеозаписи от 

избирателни секции, в които не е имало интернет и онлайн 

излъчване. Адресирано е до Централната избирателна комисия. Не 

знам дали да не изпратим този сигнал по компетентност на 

Министерството на електронното управление. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: – за 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против 

– няма. 

 

Преминаваме към точка четвърта: 

ДОКЛАД ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Заповядайте, господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-27-30 

– искане за изплащане на възнаграждения от ОИК – Дулово. 

Искането е за проведено едно заседание, на което са присъствали 

председател, двама зам.-председатели, секретар и 8 членове.  

Искането е съпроводено с контролен лист за предварителен 

контрол преди поемане на задължение и става дума за това да 

одобрим сумата от 661,01 лв. ведно с осигурителните вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: – за 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 



37 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам вх. № МИ-27-31 – искане 

за изплащане на възнаграждение от ОИК – Козлодуй. Искането е за 

проведено заседание на 23 март, в което са участвали председател, 

двама зам.-председатели, секретар и 9 членове.  

Искането е съпроводено с контролен лист за предварителен 

контрол преди поемане на задължението. 

Моля да подложим на гласуване да бъде одобрена сумата от 

714,21 лв. ведно с осигурителните вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля 

режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: – за 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви искане за 

изплащане на възнаграждение на ОИК – Долни Дъбник. 

Пристигнало е към вх. № МИ-27-26/31.03.2023 г. Искането е за 

изплащане на възнаграждение за проведено заседание от комисията 

на 13 март 2023 г., на която са присъствали председател, зам.-

председател и 8 членове.  

Исканата сума за проведеното заседание е 546,63 лв. ведно с 

осигурителните вноски. 

Преписката е комплектувана съобразно закона и наше 

решение. Извършен е предварителен контрол от финансовия 

контрольор с положително становище за изплащане на така 

докладваното възнаграждение. 

Моля да одобрим искането за изплащане на възнаграждение 

съобразно доклада ми. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: – за 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Госпожа Георгиева е следващ докладчик. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-

27-32/03.04.2023 г. – искане за изплащане на възнаграждение на 

ОИК – Търговище, за проведено едно заседание и дадено едно 

дежурство през месец март 2023 г. Заседанието е във връзка с 

разглеждане постъпило искане за предсрочно прекратяване 

пълномощията на кмет и общински съветници. 

Към папката са приложени всички изискуеми документи 

съгласно наше решение. Налични са счетоводна справка и контролен 

лист. Сумата е в размер на 732,83 лв. 

Предлагам с протоколно решение да я одобрим за ОИК – 

Търговище. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: – за 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Колеги, с доклад в точка втора – госпожа Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, връщам на доклад вх. № 20-

91 и вх. № 20-91-1 – и двете писма са получени по електронната 

поща от 3 април, във връзка с въпрос от БТА Шумен за разминаване 

в информация, която е от „Информационно обслужване“ АД и 

резултатите от гласуването в Шуменски изборен район. Тъй като 

Централната избирателна комисия извърши анализ на 

несъответствията, установени при въвеждането в РИК и при 

повторното въвеждане в Централната избирателна комисия, прие 
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решение въз основа на този анализ, както и обяви резултатите от 

произведените избори, докладвам писмата за сведение. 

Докладвам ви за сведение и писмо от Министерството на 

финансите – вх. № ЦИК-04-27 от 7 април 2023 г. То е указание до 

всички първостепенни разпоредители с бюджет относно формата, 

съдържанието и сроковете за съставянето и представянето на 

тримесечна информация за разходите по бюджетни програми за 

2023 г. от всички първостепенни разпоредители с бюджет, които 

прилагат програмен формат на бюджета. Ние сме в това число. 

Докладвам ви го за сведение и да се предостави на 

счетоводството за изпълнение. Друго нямам. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други доклади? Няма. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото за утре, 

8 април 2023 г., от 1,00 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 17,35 ч.) 

 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

Камелия Нейкова 

 

СЕКРЕТАР: 

Севинч Солакова 

 

 

 

 

Стенограф: 

Стефка Аличкова 


